



KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI ASAS TANI MALAYSIA
(Ministry Of Agriculture And Agro-based Industry Malaysia)
BAHAGIAN PENGAIRAN DAN SALIRAN PERTANIAN
(Irrigation and Agricultural Drainage Division)
ARAS 2, GALERIA PUTRAJAYA,
NO. 29, JALAN P4W, PERSIARAN PERDANA, PRESINT 4,
62570 PUTRAJAYA,
MALAYSIA

<http://www.moa.gov.my>

Telefon : 03-8894 3000

Fax : 03-8894 3150/3151

Ruj. Kami : Bil. (1) KP/BPSP/S/600-1/8/14
Tarikh : 6 Jun, 2017

Jurutera Projek
Pejabat IADA Kemasin Semerak,
Komplek Pengaliran Dan Saliran Kelantan,
Jalan Sultan Yahya Petra, Lundang,
15730 Kota Bharu.

Tuan,

NO SEBUTHARGA: MOA/BPSP/04/2017(SH)

KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN & PEMBAIKAN KE ATAS SISTEM PAM SELAM ELEKTRIK SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI RUMAH PAM AIR, SKIM PENGAIRAN PENGKALAN NANGKA, TUMPAT KELANTAN

- Mohon untuk Memaparkan Notis Sebutharga Dan Jawatankuasa Pembuka Sebutharga

Dengan segala hormatnya saya merujuk perkara di atas.

2. Bersama-sama ini disertakan satu (1) Notis Sebutharga bernombor **MOA/BPSP/04/2017(SH)**.

3. Diminta jasa baik pihak tuan untuk mempamerkan **Notis Sebutharga** tersebut di Papan Kenyataan Sebutharga di pejabat tuan. Tuan juga dipohon untuk menguruskan dan melantik **Jawatankuasa Pembuka Sebutharga** tersebut di pejabat IADA Kemasin Semerak. Prosedur terkini Jawatankuasa tersebut hendaklah dipatuhi. Seterusnya menghantar dokumen sebutharga tersebut ke pejabat ini untuk tindakan selanjutnya.

4. Sekian, kerjasama tuan didahului ucapan terima kasih.

BERKHIDMAT UNTUK NEGARA'

Saya yang menurut perintah,

(Ir HJ MAT HUSSIN BIN GHANI)

Pengarah

Bahagian Pengaliran dan Saliran Pertanian

b.p. Ketua Setiausaha,

Kementerian Pertanian dan Industri Asas Tani, Malaysia.

Ruj. Kami. Bil. (1) dlm.KP/BPSP/S/600-1/8/14

Bertarikh 6 Jun, 2017

EDARAN DALAMAN

1. KPPK (M&E), BPSP – Penyeliaan Kontrak
2. KPP (UKS), BPSP – Untuk tindakan Notis Sebutharga kepada UKK MOA
3. KPP (UB), BPSP – Urusetia Sebutharga



KERAJAAN MALAYSIA
KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI ASAS TANI
BAHAGIAN PENGAIRAN DAN SALIRAN PERTANIAN



NOTIS SEBUTHARGA

Sebutharga adalah dipelawa kepada Kontraktor Bumiputera yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam Gred kategori dan Pengkhususan yang berkaitan serta dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja berikut :

Bil.	Butir-Butir Tawaran (No Dan Tajuk Sebutharga)	Tempat dan Tarikh Dokumen diedarkan	Syarat Pendaftaran	Tarikh dan Tempat Lawatan Tapak	Tempat, Tarikh Dan Waktu Sebutharga Tutup
1	MOA/BPSP/04/2017(SH) KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN & PEMBAIKAN KE ATAS SISTEM PAM SELAM ELEKTRIK DAN KERJA-KERJA BERKAITAN DI RUMAH PAM AIR, SKIM PENGALIRAN PENGKALAN NANGKA, KELANTAN	Pejabat IADA Kemasin Semarak, Komplek Pengaliran Dan Saliran Kelantan, Jalan Sultan Yahya Petra, Lundang, 15730 Kota Bharu. Tarikh: MULAI 14-Jun-17 selepas lawatan tapak	i. Berdaftar dengan CIDB ii. Memegang Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) iii. Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) vi. Sijil Taraf Bumiputera yang masih sah (kesemua Sijil hendaklah masih SAH tempoh) Gred : G1 (Berdaftar dalam Negeri Kelantan sahaja) Kategori : ME Pengkhususan: M22 : Sistem Pam	Tarikh : 14 Jun 2017 (RABU) Masa : 10.00 pagi Berkumpul di Bilik Mesyuarat Pejabat IADA Kemasin Semarak, Jalan Sultan Yahya Petra, Lundang, Kota Bharu Semarak, Jalan Sultan Yahya Petra, Lundang, Kota Bharu	Peti Tawaran Pejabat IADA Kemasin Semarak, Komplek Pengaliran Dan Saliran Kelantan, Jalan Sultan Yahya Petra, Lundang, 15730 Kota Bharu. 21-Jun-17 (RABU) Sebelum atau pada Jam 12.00 Tengahari

Dokumen Sebutharga hanya akan dikeluarkan kepada **KONTRAKTOR YANG PENAMA SEPERTI DALAM SIJIL PENDAFTARAN LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN MALAYSIA (CIDB) SAHAJA**. **KONTRAKTOR** hendaklah membawa Sijil Pendaftaran **ASAL** beserta **SATU (1) SALINAN** bagi Sijil-sijil berkenaan di atas semasa lawatan tapak atau semasa untuk memperolehi Dokumen Sebutharga.

PENGARAH
BAHAGIAN PENGAIRAN DAN SALIRAN PERTANIAN
KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI ASAS TANI MALAYSIA